
华泰财险附加附加被保险人条款（C 款） 

兹经双方声明并同意，依据本保单保险责任、其他条款、除外责任和责任限额（包括但不

限于任何适用的责任限额）： 

兹将明细表所列主体列为附加被保险人： 

仅限于由被保险人或代表被保险人为此类附加被保险人实施经营活动引起的责任，但不包

括因附加被保险人的自身疏忽原因而引起的责任。 

本附加保险合同和主保险合同有任何不一致,以本附加保险合同为准;其他条款条件维持不

变。 

 

Additional Insured Clause （Version C） 

It is hereby declared and agreed that subject to the Insuring Agreement and all other terms, 

exclusions and limitations of this Policy, including, without limitation, any applicable limit of 

liability: 

The following is added as Additional Insured: 

1. e.g. [full legal name of Principal/customer entity] 

2. e.g. [full legal name of Landlord entity] as Landlord 

3. e.g. ["affiliates"/"affiliate companies" where specifically defined and/or declared to Chubb 

for the purposes of this endorsement prior to cover for them] 

only with respect to liability arising out of operations performed for such Additional Insured by or 

on behalf of the Insured but excluding the sole negligence of the Additional Insured. 

In all other respects, this Policy remains unaltered. 

 


